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Inicijativa: BAGS – ENERGOTEHNIKA d.d. Vogošća

Pokrećem inicijativu  da  Vlada  Kantona  Sarajevo  do  naredne  sjednice  Skupštini  Kantona
Sarajevo  predloži  rješenje  problema  sa  kojima  se  susreće  preduzeće  BAGS  –
ENERGOTEHNIKA d.d.  Vogošća,  a  koje  isporučuje  toplotnu  energiju  najvecem  dijelu
stanovnistva i privrednih subjekata u urbanom dijelu Vogošće.

U nastavku dajem kratko obrazloženje:

Vlada  Kantona  Sarajevo  je  većinski  vlasnik  sa  udjelom  66,6%  preduzeća  BAGS  –
ENERGOTEHNIKA d.d.  Vogosca.  Ovo  preduzece  se  susrece  sa  brojnim  problemima  u
poslovanju, usljed kojih nije u mogucnosti finansirati isporuku toplotne energije. S obzirom
da je vec mjesec septembar i da je grijna sezona na pragu, velikom broju privrednih subjekata
i  stanovnistva  (radi  se  o  preko  700  stanova)  prijeti  opasnost  da  ostanu  bez  grijanja  u
predstojećoj grijnoj sezoni. Ukoliko izostane reakcija na ovakvo stanje, Vogošćanima će se
uskratiti  pravo  na  normalan  i  dostojanstven  zivot  kakav  dolikuje  21.  vijeku.  Shodno
navedenom,  zahtijevam  od  Vlade  da  sto  hitnije  poduzme  aktivnosti  na  rjesavanju  ovog
problema, jer Vogošćani ne smiju biti tretirani kao građani drugog reda.


